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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 31. října 2017 v ČRo ve 14.00 hod., salonek Beta, 

hotel Baltaci Atrium, Lešetín II/651, Zlín      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Tomáš Kňourek, 

místopředsedové Rady ČRo, Petr Šafařík, Miroslav Dittrich, Ivan Vodochodský, členové 

Rady ČRo  

Omluveni: Vítězslav Jandák, člen Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

  Martin Vojslavský, ředitel Ekonomiky 

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

  

  

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 11. 10. + 27. 9. 2017 

 

3. Rozpočet Rady ČRo 2018 

 

4. Setkání s vedením ČRo 14.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo,  
- Příprava veřejné schůze 

- Různé  

 

            5.  VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo - termín prezentace poslední analýzy, souhrnné info 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů  

 

7. Příprava veřejné schůze 

 

            8.  Různé – analýza „veřejný zájem“, návštěva Radio France (informace) 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

  

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 27. 9. + 11. 10. 2017 - H. Dohnálková upozornila na 

poznámky P. Šafaříka k zápisům a jejich značnou rozsáhlost, navrhla, aby zápis z 29. 9. 2017 byl zařazen 

do programu veřejné schůze ke schválení tak, jak byl schválen v předsednictvu Rady a P. Šafařík může 

zápis zveřejnit na webových stránkách Rady se svým doplněním. P. Šafařík uvedl, že nechce zápis 

zveřejňovat na webových stránkách Rady jako svůj text s doplňky, dle jeho názoru obsah zápisu není 

maličkost a přimlouval by se za to, aby se způsob doplňování neměnil. J. Vejvoda uvedl, že dle jeho 

názoru jsou takto podrobné zápisy zbytečné a kontraproduktivní.  
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3) Rozpočet Rady ČRo 2018 – H. Dohnálková zahájila debatu, všem radním poslala simulaci rozpočtu 

v porovnání s rokem 2017, s vyčísleným navýšením u personálních nákladů při navrhovaném navýšení 

odměn DK o 10% nebo 20%, doplnila, že z personálních nákladů jsou hrazeny i případné dohody (DPP, 

DPČ) a toto navýšení je přesunuto z položky provozních nákladů, která je oproti roku 2017 ponížená. 

Přikláněla by se k tomu, rozhodně částku na rozpočet Rady na příští rok nenavyšovat, spíše ho o něco 

snížit. Následovala debata, T. Kňourek upozornil, že rozhlas se snaží hledat úspory a Rada by také měla 

udělat vstřícný krok, proto by byl také pro snížení rozpočtu Rady oproti minulému roku, s tím souhlasili i 

J. Vejvoda a M. Dittrich. H. Dohnálková navrhla snížit rozpočet na poradenské služby bez rozdělení na 

právní služby a analýzy s ponechanou rezervou.  

 

 

4) Setkání s vedením ČRo 14.30 hod, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Martin Vojslavský, ředitel Ekonomiky, Jiří Hošna, ředitel komunikace 

a vnějších vztahů ČRo 

 

- příprava veřejné schůze – R. Zavoral požádal přidat do programu na veřejnou schůzi avizovaný bod – 

personální změna ve vedení ČRo – rozhodl se jmenovat do funkce ředitele Nových médií k 1. 11. 2017 

pana Jiřího Malinu. Dále oznámil, že ke konci roku ukončí na svou žádost působení v pozici šéfredaktora 

Českého rozhlasu Dvojka Martin Groman, funkci bude zastávat do 31. prosince 2017. Po uplynutí této 

doby bude i nadále s Českým rozhlasem spolupracovat externě. 

H. Dohnálková zařadila tento bod na jednání veřejné schůze, poděkovala M. Vojslavskému za sestavení 

propočtu variant rozpočtu Rady ČRo na příští rok, jednání o rozpočtu Rada ještě vede, ale do 6. 11. 2017 

bude vedení rozhlasu předložen finální návrh rozpočtu Rady ČRo na rok 2018. J. Vejvoda uvedl, že i 

Rada by ráda přispěla snížením svého rozpočtu na celkový rozpočet ČRo a možné doměrky DPH, 

rozhodně nebude rozpočet navyšovat, spíše snižovat. R. Zavoral doplnil, že rozhlas ne všude bude 

rozpočet snižovat, např. bude navýšen v personálních nákladech. P. Šafařík se dotázal na aktuální situaci 

a vývoj v kauze DPH, dotazy mu byly vedením zodpovězeny. Proběhla debata o tomto tématu. 

- Různé - R. Zavoral informoval o chystaném rozpočtu ČRo na rok 2018, který by měl být sestaven do 6. 

11. 2017. J. Vejvoda pochválil projekt Ježíškova vnoučata, dle jeho názoru je to chlouba Českého 

rozhlasu.  

 

 

Ad bod 3) Rozpočet Rady ČRo 2018 – radní se vrátili k diskusi o rozpočtu, M. Dittrich podpořil 

navýšení odměn DK o 10% a navýšení rozpočtu v personálních nákladech, snížit rozpočet 

v poradenských službách a celkově rozpočet Rady oproti loňskému roku snížit, s čímž souhlasil i J. 

Vejvoda a T. Kňourek. P. Šafařík podpořil navýšení odměn DK o 10%, ale celkový rozpočet Rady by 

nesnižoval.  

 

 

5) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo  - termín poslední prezentace, dosavadní souhrnné info - 

H. Dohnálková navrhla termín veřejné prezentace společnosti Focus 15. 11. 2017 po jednání 

předsednictva od 16.00 hod. Jelikož ale nebude možné využít prostory Galerie Vinohradská, navrhla 

uskutečnit prezentaci v zasedací místnosti ČRo, s čímž přítomní radní souhlasili.  Tajemnice Rady osloví 

zástupce společnosti Focus, zda jim termín vyhovuje a poté bude zveřejněna na webových stránkách 

Rady pozvánka. 

P. Šafařík navrhl zadat velkou analýzu k volbám do Poslanecké sněmovny 2017 co nejdříve, aby mohla 

být odevzdána do konce února, dále navrhl analýzu k tzv. „daňovým rájům“ a menší analýzu na téma 

navrácení Mariánskému sloupu na Staroměstské náměstí. T. Kňourek souhlasil se 2 analýzami, ale jelikož 

v nedávné době přišly dvě stížnosti na redaktory Rádia Wave, raději by se přikláněl k analýze stanice 

Rádio Wave jako celku. M. Dittrich s T. Kňourkem souhlasil, zadat analýzu k parlamentním volbám a 

menší analýzu k Rádiu Wave. J. Vejvoda rovněž souhlasil, ještě by dle jeho názoru mohla být zadána i 

malá analýza k navrácení Mariánského sloupu.  
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H. Dohnálková navrhla usnesením požádat vedení rozhlasu o aktuální vyhodnocení vysílání ČRo k 

volbám do PS 2017, s čímž přítomní radní souhlasili.   

P. Šafařík navrhl schůzku hodnotící komise k plánovaným analýzám – 22. 11. 2017 v 11.30h. Přítomní 

souhlasili. 

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů - T. Kňourek shrnul stížnosti připravené k projednávání na dnešní 

veřejné schůzi, stížnost M. Fleischmanna za APSV byla odložena na listopadovou veřejnou schůzi Rady.  

 

 

7) Příprava veřejné schůze – H. Dohnálková zopakovala navržený program, byla vyjmuta usnesení ke 

schvalování zápisů z jednání předsednictva Rady dne 27. 9. a 11. 10. 2017 a přidáno usnesení k vedení 

rozhlasu o vyhodnocení vysílání ČRo k parlamentním volbám 2017. 

 

 

8) Různé – k tomuto bodu již nebyla žádná debata. 

 

 

 

       Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

 

listopad:     15. 11.  13.00 jednání předsednictva 

  čt 30. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze (RS České Budějovice)  

 

prosinec     13. 12.  13.00 jednání předsednictva 

      20. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

  

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

 

 

 


